



**LEMBAGA MINYAK SAWIT MALAYSIA
(MALAYSIAN PALM OIL BOARD)**

NOTIS PELAWAAN SEBUT HARGA

Sebut Harga adalah dipelawa dari syarikat-syarikat yang berpengalaman dan yang berdaftar dengan CIDB bagi perkara berikut :-

NO. & TAJUK SEBUT HARGA	SYARAT PENDAFTARAN	SESI TAKLIMAT (WAJIB)
<p>NO. SEBUT HARGA: MPOB(SH/BSR/EIPM)04/2024</p> <p>KERJA-KERJA PENGUBAHSUAIAN BANGUNAN MAKMAL UNTUK KAJIAN KAWALAN POPULASI TIKUS PEROSAK SAWIT DI STESEN PENYELIDIKAN MPOB SESSANG, SARAWAK</p>	<p>CIDB G2</p> <p>Kod Pengkhususan:</p> <p>i. CE21 – Pembinaan Kejuruteraan Awam; <i>dan</i></p> <p>ii. E04 – Pemasangan Voltan Rendah; <i>dan</i></p> <p>iii. E11 – Kerja Am Elektrik.</p> <p>Sijil Akaan Pendaftaran Bumiputera (jika ada)</p>	<p>Tarikh Taklimat: 11 Disember 2024 (Rabu)</p> <p>Masa Taklimat: 9.30 pagi</p> <p>Tempat Taklimat: Stesen Penyelidikan MPOB Sessang, Aras 2, Kompleks MPOB, Jalan Saratok/Roban Lama, 95400 Saratok, Sarawak.</p> <p>Pegawai untuk dihubungi: Mengenai Spesifikasi</p> <p>Pegawai Bertanggungjawab: Dr. Saharul Abillah bin Mohamad (083-436252 / 01152851988)</p>

- Dokumen sebut harga** diberi secara **percuma kepada syarikat-syarikat yang berminat menyertai dan berkelayakan** semasa sesi taklimat dan lawatan tapak seperti tarikh dan masa yang dinyatakan dalam jadual di atas.
- Penyebut harga/Syarikat wajib berdaftar sebagai pembekal/kontraktor MPOB yang sah** sebelum menyertai perolehan MPOB. Pendaftaran yang lengkap termasuk pembayaran pendaftaran hendaklah dijelaskan **SEBELUM** penyebut harga mengembalikan dokumen sebut harga pada tarikh tutup sebut harga yang ditetapkan. Untuk maklumat lanjut, sila majukan pertanyaan kepada perolehan@mpob.gov.my atau hubungi di talian 03-87694543 (Cik Shahera) / 03-87693948 (Puan Nur Farahanis) / 03-87694267 (Puan Siti Khadijah).
- Sesi taklimat dan lawatan tapak adalah DIWAJIBKAN** bagi memberi maklumat yang lebih tepat dan mengetahui keadaan/maklumat tambahan yang berguna bagi menyediakan tawaran sebut harga.
- Hanya penama dalam Sijil Pendaftaran CIDB sahaja dibenarkan menghadiri sesi taklimat.** Sesalinan sijil pendaftaran di atas hendaklah dikemukakan kepada MPOB (tidak dikembalikan) sebagai bukti kelayakan. **Sila bawa cap syarikat semasa berurusan dengan MPOB.**
- Dokumen sebut harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul dan dimeteri serta ditulis nombor dan tajuk sebut harga di sudut atas sebelah kiri sampul. Dokumen sebut harga tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga pada atau sebelum tarikh dan masa tutup sebut harga di alamat: **Kaunter Kewangan Aras 1, Bangunan Pentadbiran, Ibu Pejabat MPOB, No. 6, Persiaran Institusi, Bandar Baru Bangi, 43000 Kajang, Selangor.**
- Tarikh dan masa tutup sebut harga adalah **pada 31 Disember 2024 (Selasa) pukul 12.00 tengah hari.** Sebut harga yang **lewat** diterima dari tarikh dan masa tutup yang ditetapkan tidak akan dipertimbangkan.